

Welche Berufswege beschreiten Personen, die Kunstgeschichte studiert haben? Um das Spektrum an Möglichkeiten aufzuzeigen, werden Alumni und Alumnae unseres Instituts eingeladen, von ihrem Werdegang zu erzählen und ihren Beruf zu beschreiben. So werden Anforderungen und Profile deutlich. In einem Gegenbesuch werden diese Personen an ihrem Arbeitsplatz nochmals befragt. Foto- und Videodokumentationen dieser Interviews münden in kurze Videoclips und werden auf die Website des Fachgebiets Kunstgeschichte gestellt.

SE

Prof. Dr. Inge Hinterwaldner
Mo 16.00-17.30 Uhr
Beginn: 2.11.2020
Ort: online



Oral Contemporaries II



What career paths are open to people who have studied art history? In order to show the spectrum of possibilities, alumni and alumnae of our institute are invited to talk about their careers and describe their profession. In this way, requirements and profiles will be made clear. In a return visit, these people are interviewed again at their place of work. Photo and video documentations of these meetings are condensed into short video clips and are placed on the Art History website.